Russia

The vast territory of Russia lies in the Eastern part of Europe and in the northern part of Asia. In area, it is one of the largest countries in the world. Airlines service many cities throughout the country. A flight from Moscow to Magadan takes eight hours. 

Russia is washed by twelwe seas and three oceans. The oceans are: tha Atlantic, the Arctic, the Pacific. The northern and eastern coasts of Russia are washed by the White Sea, the Barents Sea and by the Okhotsk Sea. 

The land of Russia waries a lot from heavy forests to barren deserts, from high peaked mountains to deep valleys. Russia is located on two plains. They are: the Great Russian Plain and the West Siberian Plain. There are three main mountain chains in Russia. The Urals, the longest mountain chain, separates Europe from Asia. There are various types of climate on the territory of Russia. But the temperate zone with four distinct seasons prevails. 

Russia is a land of long rivers and deep lakes. The broad Volga River system has a great historic, economic and cultural importance to Russia. It became the cradle of such ancient towns as Vladimir, Tver, Yaroslavl, Kazan, Nizhny Novgorod. 

Numerous canals join all the rivers in the European part of Russia, making it the largest inland water transportation route in Europe. 

The Volga River runs into the Caspian Sea, which is in reality, the largest lake in the world. The Baikal is the deepest lake in the world. 

The European part of Russia is densely populated. There are a lot of cities, towns and villages there. 

Russia is rich in natural resources. It has deposits of coal, oil, natural gas, iron ore, gold, nickel, etc. 

Russia borders on fourteen countries, including the former Republics of the USSR, which are now independent states. 

The history of Russia dates back to the year 862. Now Russia is a Presidental Republic. 

Russia has always played an important role in the world. It is one of its leading Powers. 

Перевод текста: Russia 

Обширная территория России находится в Восточной части Европы и в северной части Азии. В области, это - одна из наибольших стран в мире. Обслуживание авиалиний много городов по всей стране. Полет от Москвы до Магадана занимает восемь часов. 

Россия вымыта twelwe морями и тремя океанами. Океаны: tha Атлантика, Арктика, Tихий океан. Северные и восточные побережья России вымыты Белым морем, Баренцевым морем и Морем Okhotsk. 

Земля России waries много от тяжелых лесов до бесплодных пустынь, от высокого достиг максимума горы к глубоким долинам. Россия расположена на двух равнинах. Они: Большая российская Равнина и Западно-Сибирская равнина. В России есть три главных горных цепи. Урал, самая длинная горная цепь, отделяет Европу от Азии. Есть различные типы климата на территории России. Но умеренная зона с четырьмя отличными сезонами преобладает. 

Россия - земля длинных рек и глубоких озер. Широкая Волжская Речная система имеет большую историческую, экономическую и культурную важность к России. Это стало колыбелью таких древних городов как Владимир, Твери, Ярославля, Казани, Нижнего Новгорода. 

Многочисленные каналы присоединяются ко всем рекам в европейской части России, делая это наибольший внутренний водный маршрут транспортировки в Европе. 

Волжская Река сталкивается с Каспийским морем, которое является в действительности, наибольшее озеро в мире. Байкал - самое глубокое озеро в мире. 

Европейская часть России плотно населена. Есть много городов, городов и деревень там. 

Россия богата природными ресурсами. Это имеет депозиты угля, нефти, природного газа, железной руды, золота, никеля, и т.д. 

Россия граничит с четырнадцатью странами, включая прежние Республики СССР, которые являются теперь независимыми государствами. 

История России относится ко времени года 862. Теперь Россия - Республика Presidental. 

Россия всегда играла важную роль в мире. Это - одно из его ведущих Полномочий.

